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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 32. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. ožujka 2025. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Moje pitanje se odnosi ono, kad sve počistimo i napravimo onda je vrijeme da neke stvari 
bacimo u smeće. Ovo pitanje, ovu problematiku sam imala još ovo ljeto, ja mislim da sam 
otvorila ovo pitanje pa ću dati jedan kratak uvod da građani znaju zbog čega postavljam ovo 
pitanje i da se to tiče svakog kućanstva. Dakle, 12.09.2024. godine skupština tvrtke Kaštijun 
je otkazala ugovore o prijevozu, obradi i zbrinjavanju komunalnog otpada sa svim komunalnim 
tvrtkama pa tako i sa našim 1. Maj-em, uz otkazni rok od šest mjeseci. Otkazni rok je istekao 
prije šest dana, točnije 12. ožujka ove godine. 
Prema medijskim natpisima, koliko sam tražila, odluka o otkazivanju ugovora donesena je 
jednoglasno. Dakle, odluku je donijela Skupština Kaštijuna čiji je predsjednik i predstavnik 
Grada Pule kao većinski vlasnik Filip Zoričić i župan Boris Miletić kao član i predstavnik 
manjinskih vlasnika odnosno Istarske županije.  
Međutim, Centar za gospodarenje otpadom nije samo pulski nego je i istarski što ukazuje na 
nezakonitost ove odluke pa ne znam temeljem čega je ona donesena. Ali ovakva komunikacija 
može samo produljiti vrijeme rješavanja problema.  
Ono  što ja želim naglasiti je da je, ono što su moje pretpostavke, osobne, ovo nije 
pretpostavka, ovo su činjenice, da poslovni rezultat od osnivanja Kaštijuna pa zaključno sa 
2022. godinom pokazuje akumulirani gubitak od 5,5 milijuna eura.  
Pretpostavljam da je trend rasta gubitka nastavljen i da je to razlog da na internetskim 
stranicama Kaštijuna nema izvještaja o poslovanju za 2023. i 2024. godinu, a trebao bi biti 
izvještaj jer se radi o tvrtku u vlasništvu gradova i općina.  
Također pretpostavljam da uzrok ovakvog poteza od strane skupštine Kaštijuna, dakle raskid 
ugovora, pored želje za čišćim zrakom građanima Pule i okolice zapravo je taj katastrofalni 
gubitak oko kojeg se zaista ne diže uopće prašina ali se zato redovito diže cijena zbrinjavanja 
otpada i daje nekakva vrsta ultimatuma očito zato jer se ne vidi rješenja.  
Dakle, ovo je pitanje za gospodina gradonačelnika. Mene zanima da li imate kakvih saznanja 
u kojem će se pravcu kretati zbrinjavanje otpada s našeg područja i što mogu očekivati građani 
Labinštine, kako po pitanju zbrinjavanja otpada tako i po pitanju eventualnih promjena cijena i 
da li Vi imate izvještaj za proteklu i pretprošlu godinu od strane Kaštijuna?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Dorijano Bažon, direktor TD 1. Maj d.o.o.: 
„Konkretno na ovo prvo pitanje vezano za izvještaj o poslovanju za 2023. i 2024. godinu stoji. 
Za 2023. godinu izvještaja nema, a za 2024. godinu još nije gotov. Međutim, na to pitanje 
nemam baš konkretan odgovor već je pitanje koje bi morali uputiti Kaštijunu, zbog čega 



eventualno nije dostavljeno izvješće za 2023. godinu. Neovisno od toga, što se tiče raskida 
ugovora, ugovor je raskinut to stoji, poslovanje sa Kaštijunom se nastavlja i u slučaju da i ne 
bude ugovor potpisan u dogledno vrijeme, nastavljamo poslovati po općim uvjetima. Što se 
komunalnog društva 1. Maj d.o.o. tiče, cijena se mijenjati neće s obzirom da količine koje su 
planirane odnosno koje su dostavljene prema planu za Kaštijun daleko su manje od 
dostavljenih. Tako da, za sada, količina od 152 eura bi ostala, a eventualna promjena cijena o 
kojoj se priča, uglavnom se odnosi na ona komunalna društva koja stvaraju viškove tijekom 
godine, pogotovo tijekom turističke sezone. Moramo napomenuti da mi u prošloj godini nismo 
ni u jednom trenutku imali iskazanih viškova tako da pretpostavljam da cijena će i dalje ostati 
ista.“ 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić je na sjednici Vijeća dodatno naveo: 
„Zahvaljujem se direktoru komunalnog poduzeća i da odgovorim samo vijećnici Pejić. Jedan 
dio pitanja je bio direktno usmjeren meni. Nažalost, nismo dobili ništa. Znači nikakav izvještaj 
o radu za 2024. Makar izvještaj o radu realno se sada do 31.03. moraju usvojiti na 
skupštinama. Međutim, žalosnije od toga, što želim ovako javno reći je da se više niti sastanci 
ne održavaju. Zadnji sastanci koji su rađeni gdje su bili organizatori sastanka Županija i Grad 
Pula, uvijek od strane svih gradonačelnika onih gradova odnosno svih istarskih gradova koji 
su sufinancirali izgradnju Kaštijuna, proporcionalno tome koliko je u ukupnoj količini otpada 
prije petnaestak godina pojedini grad sudjelovao, su tražili, a među njima i ja osobno, da 
uđemo u suvlasništvo Kaštijuna. Međutim, priča o tome traje već cijeli ovaj mandat, da budem 
vrlo otvoren. I kako je mandat proticao dalje stalno se nalazi neki razlog zašto se to ne može. 
Mi smo svi skupa svjedoci da se paralelno s time dešavala priča o objedinjavanju Vodovoda. 
Svi smo dionici svega toga i znamo cijeli proces. Znamo da se to može ali očito, u ovom 
sustavu, u ovoj kombinaciji Grad Pula, Županija, mislim da nije bilo dovoljno volje ni želje ni 
htijenja da svi mi koji plaćamo i zadnje što smo platili, a to su istarski gradovi, da budemo 
suvlasnici. Tako da, na žalost, na to pitanje koje ste mi postavili, komunikacije više praktički 
nema i sukladno tome nema ni nikakvih izvješća o poslovanju.“ 
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